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                                                             Z A P I S N I K     
   

17. seje Sveta Četrtne skupnosti Moste Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ponedeljek, 7. 4. 

2025 ob 17.00 uri, v prostorih Službe za lokalno samoupravo, Ob Ljubljanici 36a, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 31/2021- uradno 

prečiščeno besedilo) sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste (ČS Moste), g. Nejc 

Pulko (v nadaljevanju predsedujoči). 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Slavica Bogdanović Radovanović, Jožica Virant Beretič, Rafko 
Gruden, Martina Kajzer, Stanislav Markoja, Mira Ključanin, Tomaž Kisovec, Vesna 
Kuterovac, Milena Pepelnik, Jure Peterlin, Nejc Pulko, Radmila Šešić, Darja Tušek, Peter 
Vučkovič, Tatjana Nina Žerjav.

OPRAVIČENO ODSOTNI: Nataša Livojević, Denis Striković

OSTALI NAVZOČI: Boštjan Jamnik, Zef Berišaj (Zavod Skala in cirkus Fuskabo), Iva 

Svilenković (SLS MU MOL). 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je 17. redna seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 15 od 17 

članov Sveta ČS Moste. 

Predlog dnevnega reda so vsi navzoči prejeli skupaj s sklicem seje. Ker razprave ni bilo, je

predsedujoči dal na glasovanje sledeči dnevni red:  

1. Predstavitev Zavod Salesianium, OE Skala in Cirkusa Fuskabo
2. Potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta ČS Moste
3. Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov
4. Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah
5. Finančne zadeve ČS Moste
6. Organizacija in izvedba dogodkov ČS 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za dnevni red je glasovalo 
15 članov Sveta. 

DNEVNI RED 17. REDNE SEJE  JE BIL SPREJET. 



Nato je predsedujoči prešel na prvo točko dnevnega reda, pozdravil goste, predstavnika Zavoda 
Salesianuim Mladinskega centra Skala g. Boštjana Jamnika ter Zefa Berišaja in jima predal 
besedo.

AD 1
Predstavitev Zavoda Salesianum, organizacijske enote Skala in Cirkusa Fuskabo

Predstavitev se je začela z nagovorom gospoda Jamnika, ki je najprej predstavil Zavod 
Salesianum, OE Skala. Povedal je, da enota Skala deluje na Kodeljevem od leta 2011, pred tem 
pa je bila na Rudniku. Njihovo delo temelji na preventivi, predvsem na območju Fužin. Sprva 
so delovali v okviru mladinskega centra, leta 2009 pa je nastal tudi projekt Minibus veselja, ki 
se sedaj redno izvaja ob torkih, četrtkih in petkih na igriščih na Rusjanovem trgu. Povedal, je 
da so vsi programi zasnovani v duhu Don Boska, saj delujejo pod okriljem reda Salezijancev. 
Njihovo delo je usmerjeno predvsem v delo z otroki, mladimi in družinami, ki prihajajo iz Most, 
Kodeljevega in Fužin, večinoma iz nekdanjih jugoslovanskih republik (Kosovo, Bosna in 
Hercegovina, Makedonija, Srbija) ter iz različnih kulturnih in verskih okolij. Znotraj njihovega 
socialnovarstvenega programa deluje tudi Minibus veselja ter dnevni center na Kodeljevem, ki 
je odprt vsak dan med 12. in 15. uro. Uporabnikom nudijo učno pomoč, različne delavnice ter 
obravnavajo pomembne življenjske teme, kot so odnosi, družina in prihodnost. Pomemben del 
njihovega dela predstavlja tudi individualno spremljanje otrok in mladostnikov v sodelovanju 
z družinami, šolami in Centrom za socialno delo (CSD). Kot drugi ključni program je mladinski 
center, ki deluje kot prostor druženja in je odprt vsak dan med 14.30 in 21. uro. Prva dva 
programa financira Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti, mladinski 
center pa Mestna občina Ljubljana.

Zavod aktivno sodeluje tudi z Četrtno skupnostjo (ČS) na vseh dogodkih, kolikor je le 
mogoče.

Tretji program, ki so ga predstavili, je Cirkus Fuskabo. Besedo je nato prevzel g. Berišaj, ki 
vodja programa Cirkusa Fuskabo. Ime je skovanka iz besed Fužine, Skala in Don Bosko. 
Cirkus je nastal na Fužinah kot socialni cirkus, danes pa se razvija v usmerjeno cirkuško šolo. 
Imajo približno 240 rednih udeležencev. Kljub hitremu razvoju se soočajo s težavami pri 
financiranju rednih programov. Namen njihovega programa je uporaba cirkuške umetnosti kot 
vzgojne metode. Delujejo z različnimi starostnimi skupinami, od otrok, starih 5 let, pa do 17-
letnikov, poleg tega pa izvajajo tudi programe za odrasle in socialni cirkus. Redno pripravljajo 
letne predstave in letos prvič ponujajo tudi cirkuški abonma, namenjen lokalni skupnosti.

Ponosni so na močno mladinsko skupino, ki sodeluje pri ustvarjanju rednih predstav. Njihov 
pristop vključuje tudi vzgojo občinstva – staršev, otrok in širše skupnosti, kar omogoča 
organsko rast projekta. So prva cirkuška šola v Sloveniji, ki deluje na tak način, in imajo 
veliko perspektivnih mladih cirkuških umetnikov.

Z veseljem sodelujejo na dogodkih Četrtne skupnosti in so odprti za nove ideje ter priložnosti 
za sodelovanje.

Po predstavitvi je sledil še ogled prostorov. 

Po ogledu se je seja nadaljevala po dnevnem redu.



AD 2
Potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine 
Ljubljana.
Predlog zapisnika so navzoči prejeli kot gradivo. Ker pripomb ni bilo, je dal predsedujoči na 
glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 1/17:
Svet Četrtne skupnosti Moste potrjuje zapisnik 16. redne seje Sveta Četrtne skupnosti 
Moste, Mestne občine Ljubljana.

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je 
glasovalo 15 članov Sveta. 

SKLEP 1/17 JE BIL SPREJET

AD 3
Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov

Pobude občanov – z gradivom ste prejeli pobude občanov prejete na ČS

a) Pobuda stanovalcev Rojčeve ulice glede stopnic, ki vodijo na ploščad, nepravilnega 
parkiranja in zagotovitve dostopa za invalide. Pobuda je bila pospremljena s podpisi 
stanovalcev. 

Svet se strinja, da je stopnišče res v slabem stanju in da se prosi odgovorno službo, za sanacijo 
stopnic ne glede na postopek Zvetl. Dogovor je, da se pobudo odstopi na Oddelek za 
gospodarske dejavnosti in promet MU MOL, s poudarkom na sanaciji stopnišč. Mestno 
redarstvo pa se opozori na nepravilno parkirane avtomobile, ki ovirajo dostop do stopnišča. 

Podan je bil tudi predlog, da se pošlje vprašanje na Lekarno Ljubljana glede odpiralnega časa 
Lekarne v Mostah. 

b) Varna pot v šolo (Partizanska/Pokopališka/UL. Vide Pregarc) in Nevarnost v prometu 
križišča Ulice Vide Pregarčeve in Rojčeve ulice - POZIV K UREDITVI PROMETA.
Prejeli smo dve pobudo na isto temo. 

Člani Sveta so eno pobudo prejeli skupaj s sklicem seje, predsedujoči pa je nato povedal, da 
smo si skupaj z občani ogledali zadeve tudi na terenu in predstavil ugotovitve iz terena. Pobude, 
ki so nastale na podlagi ogleda terena so člani prejeli skupaj z gradivom. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Rečeno je bilo, da so tovrstne pobude v preteklosti bile že obravnavane, pobuda je bila podana 
tudi na mestnem svetu, vršili so se ogledi terena skupaj z Oddelkom za gospodarske dejavnosti 
in promet, podani so bili predlogi bo redarju, po postavitvi grbine, vendar predlogi niso bili 
nikoli slišani. 

Po razpravi je predsednik dal na glasovanje 



PREDLOG SKLEPA 2/17:
Svet Četrtne skupnosti Moste se je seznanil s pobudami občanov, ki so bile podane in 
zapisane na skupnem ogledu terena. Svet podpira dane pobude in prosi pristojni oddelek 
Mestne občine Ljubljana, Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet, da jih skrbno preuči 
in predlaga rešitve in usmeritve, ki bi pripomogle k večji prometni varnosti na tem delu 
naselja. 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je 
glasovalo 15 članov Sveta. 
SKLEP 2/17 JE BIL SPREJET

V nadaljevanju je ga. Svilenković podala dve informaciji glede postavitve oglasnih desk in 
glede defibrilatorjev na Fužinah. Po zakonu defibrilatorji  niso dožni biti postavljeni in ni 
pristojne službe, ki bi to urejala. V naselju Fužine so nameščeni  v ZD Fužine, DSO Fužine, v 
podjetju OMNA ter na Brodarjevem trgu pri banki. V kolikor bodo sredstva se bo Službo za 
lokalno samoupravo zaprosilo za namestitev še enega na lokaciji Preglov trg 15. 

Glede oglasne deske pa je zadnja informacije, da je postavitev možna bodisi na Preglovem trgu 
ali pri objektu Preglov trg 15.

Ga. Virant Beretič je v nadaljevanju podala tudi pobudo glede odvoza vej. Opaziti je namreč 
da na več delih stanovalci/hišniki/vzdrževalci vršijo obrez dreves in grmičevja in veje ali listje 
nalagajo na javne površine. Predlaga, da opozorimo upravnike, da morajo hišniki in stanovalci 
za odvoz vej poskrbeti sami. 

Podan je bil predlog, da člani Sveta  identificirajo kritične točke v naselju, kjer se odlagajo ti 
kupi in mikrolokacije s slikami pošljejo strokovni službi, k bo stopila v stik s Snago in prosila 
za odvoz. V  prihodnjih letih pa se bi lahko del sredstev iz malih del namenil zelenemu 
odvozu iz. javnih površin. 

AD 4
Informacije za članice in člane sveta ČS Moste o tekočih zadevah

Predsedujoči je člane Sveta seznanil glede tekočih zadev med obema sejama. 

Podal je poročilo s sestanka z vrtcem Otona Župančiča, enota Na peči ter s Šolo zdravja 
Kodeljevo. Sestanek je bil sklican na pobudo g. Darje Zavašnik, ki je podala tudi precej 
predlogov glede možnosti sodelovanja in povezovanja med vrtcem, društvom Šolo zdravja in 
ČS. V tej fazi ČS vidi predvsem možnost povezovanja na dogodkih MDS, ETM ter Sprehod 
od gradu do gradu. 

V nadaljevanju je člane seznanil z svojo udeležbo na otovoritvi kopališča Ilirija, z predlogi 
odgovorov na novinarska vprašanja, ki smo jih prejeli na ČS 

AD 5
Finančne zadeve ČS Moste



Člani Sveta so skupaj z gradivom prejeli dokumente Rebalansa FN 2025, in sicer tabelarni 
prikaz finančnih načrtov ČS MOSTE za leto 2025 z ustreznimi obrazložitvami ter 
proračunsko gradivo za ČS MOSTE za osnutka proračuna 2026 in 2027, in sicer tabelarni 
prikaz finančnih načrtov z ustreznimi obrazložitvami za obe leti.

Predsedujoči je predstavil spremembe finančnega načrta ČS Moste v okviru rebalansa 2025 ter 
razdelitev sredstev osnutkov finančnih načrtov ČS Moste za leti 2026 in 2027. Predsedujoči je 
nato odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 3/17
Svet Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil z dokumenti rebalansa 
proračuna Finančnega načrta za leto 2025 ter proračunskim gradivom ČS Moste za osnutka 
proračuna 2026 in 2027, in sicer tabelarni prikaz finančnih načrtov z ustreznimi obrazložitvami 
za obe leti. Svet ČS Moste dokumente potrjuje. 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je 
glasovalo 15 članov Sveta. 
SKLEP 3/17 JE BIL SPREJET

AD 6
Organizacija in izvedba dogodkov ČS v prvem polletju
Najprej je bila podana evalvacija dogodka Čistilna akcija. Predsedujoči ocenjuje, da je bil 
dogodek dobro izpeljan in uspešen, saj se je na akcijo prijavilo več kot 400 udeležencev. 

V nadaljevanje je so bili sprejeti sledeči dogovori glede organizacije dogodka Pomlad v Mostah 
2025 ter Moščanski dan sosedov. 

Pomlad v Mostah – dogovor glede malice

- Balinarsko športno društvo Fužine bo poskrbelo za pogostitev sodelujočih na dogodku 
in pripravilo malico 

- Za tekmovalce pa bomo pripravili sendvič, čokolado in vodo.
- Povabljeni bodo tudi dijak in dijakinje SŠGT, da bodo pripravili šmorn, ki bo 

brezplačno na voljo za vse obiskovalce prireditve. 

Predsedujoči je člane seznanil, da bodo v aprilu povabljeni na sestanek ekipe za organizacijo 
Moščanske dneva sosedov. 

S tem je bil dnevni red izčrpan.
Seja je bila zaključena ob 19.15 uri.

Zapisala:
Iva Svilenković                

Nejc Pulko
   Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste

                          Mestne občine Ljubljana
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